
Protokół nr 3/2017 

posiedzenia 

Komisji Oświaty i Kultury 

w dniu 27 luty 2017 r., w godz. 14
00

 – 14
15

 

w Starostwie Powiatowym w Białogardzie 

 

  

 W posiedzeniu uczestniczyły osoby wykazane na liście obecności, co przedstawia 

załącznik nr 1. 

 Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko otworzył posiedzenie 

Komisji oraz zaproponował następujący porządek obrad: 

 

 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

3. Opinia  Komisji Oświaty i Kultury dotycząca wniosków o udzielnie ze środków 

Powiatu Białogardzkiego dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków.  

 

4. Sprawy różne. 

5. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

 

Ad.1)  

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury zapoznali się z proponowanym porządkiem 

obrad. 

 

 

Ad.2 

● Członkowie Komisji Oświaty i Kultury jednogłośnie przyjęli protokół nr 2/2017 z dnia 

6 lutego 2017 roku. 
 

 

 

Ad.3 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko zapoznał członków komisji  

z wnioskami o udzielnie ze środków Powiatu Białogardzkiego dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków jakie wpłynęły do starostwa - załączniki nr 2, 3 i 4 do protokołu. 

Radny – Marek Anusz przypomniał, że podczas ostatniego posiedzenia Sesji Rady Powiatu 

w Białogardzie wyraził swoje negatywne zdanie odnośnie podziału środków na w/w cel 

zaproponowanego przez Zarząd Powiatu w Białogardzie tj.: 

- prace konserwatorskie w kościele pw. NNMP w Białogardzie – 35 tys. zł 

- prace konserwatorskie przy tryptyku w kościele pw. MBWW w Tychowie – 10 tys. zł 

- na remont pałacu w Lubiechowie – 5 tys. zł. 

Następnie zgłosił wniosek formalny odnośnie nowego podziału środków zabezpieczonych w 

budżecie powiatu na w/w cel: 

- prace konserwatorskie w kościele pw. NNMP w Białogardzie – 25 tys. zł 
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- prace konserwatorskie przy tryptyku w kościele pw. MBWW w Tychowie – 12,5 tys. zł 

- na remont pałacu w Lubiechowie – 12,5 tys. zł. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

wniosek zgłoszony przez radnego Marka Anusza. 

 

Komisja Oświaty i Kultury głosami za – 3 głosy, przeciw – 0 głosów, wstrzymujący – 1 

głos pozytywnie zaopiniowała w/w wniosek, a tym samym negatywnie zaopiniowała 

podział środków zaproponowany przez Zarząd Powiatu w Białogardzie.  

 

Opinia komisji odnośnie propozycji podziału środków na w/w cel zaproponowanego 

przez Zarząd Powiatu, a także nowa propozycja przegłosowana przez komisję zostaną 

przekazane do Zarządu Powiatu w Białogardzie. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko zapytał czy jest możliwość 

sprawdzenia sposobu wydatkowania środków przekazanych przez powiat np. dla parafii pw. 

NNMP w Białogardzie na remont i prace konserwatorskie.  

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto poinformował, że każdy podmiot który otrzymał 

środki finansowe na w/w cel musi się rozliczyć. 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poprosił o przygotowanie na 

następne posiedzenie komisji pisemnej informacji dotyczącej rozliczenia środków 

przekazanych przez powiat dla parafii pw. NNMP w Białogardzie na remont i prace 

konserwatorskie. 

 

 

 

Ad.4 

● Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko zapytał Wicestarostę czy 

prawdą jest, że przy drodze w stronę miejscowi Klępino planowana jest budowa fermy na 

ponad 100 tys. norek.  

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto poinformował, że Wójt Gminy Białogard wydał 

pozwolenie na w/w inwestycję. Dodał, że powiat zausterkował zezwolenie, a pismo w tej 

sprawie przesłał do Wójta Gminy Białogard.  

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko poinformował, że rozmawiał 

na ten temat z wędkarzami, którzy są zaniepokojeni, że nieczystości z fermy mogą przedostać 

się do rzeki Leśnicy. 

Radny – Adam Kołacki zapytał czy Wicestarosta posiada informacje odnośnie protestu 

mieszkańców w sprawie lokalizacji fermy kurzej w Dargikowie.  

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto poinformował, że powiat nie jest stroną w tym 

postępowaniu.  

Radny – Marek Anusz zapytał jaka inwestycje jest prowadzona  przy drodze, przed 

miejscowością Trzebiele.  

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto poinformował, że spółka miejska Invest Park 

pozyskała nowego inwestora, lidera w przetwarzaniu łososia norweskiego oraz dorsza 

atlantyckiego, firmę BG Production dla której to buduje w w/w lokalizacji halę produkcyjną.  

Dodał, że docelowo w/w firmie pracę ma znaleźć około 300 osób.  
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Ad.5 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko poinformował o wyczerpaniu 

porządku obrad i zamknął posiedzenie Komisji. 

 
Protokołowała 

Anna Kaleja 

 

                Przewodniczący  

  Komisji Oświaty i Kultury 

 

Jan Połuboczko 


